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غیبتکشتیگیرانارمنستانیدرمسابقاتگزینشیقارهای
با توجه به میزبانی باکو از رقابت های گزینشــی قاره اروپا، کشتی گیران 
ارمنســتانی در این مرحله مهم از کسب ســهمیه المپیک غیبت خواهند 
داشــت.  مسابقات گزینشی قاره اروپا طی روزهای 5 تا 7 آپریل )فروردین 
ماه( در باکوی آذربایجان برگزار خواهد شــد. باتوجه به تنش سیاسی بین 
دو کشــور ارمنستان و آذربایجان، ارمنی ها باوجود اهمیت بالای مسابقات 
گزینشی المپیک، قصد شرکت در این رقابت ها را ندارند. البته کشتی گیران 
شاخص ارمنستان که شــانس مدال المپیک را دارند، در مسابقات جهانی 

بلگراد ســهمیه المپیک گرفته اند. آرسن هاراتونیان و وازگن توانیان در 57 
و 65 کیلوگرم کشــتی آزاد و اسلوایک گالســتیان، مالخاز آمویان و آرتور 
آلکســانیان در اوزان 67، 77 و 97 کیلوگرم مجوز شرکت در المپیک را در 
صربستان به دســت آوردند.علی دولتخواه مسئول روابط بین الملل کشتی 
ارمنســتان با اعلام این خبر به تســنیم گفت: ارمنی ها در این خصوص با 
اتحادیه جهانی نامه نگاری کرده و مجوز حضور در مســابقه گزینشــی را 
باوجود غیبت در گزینشی قاره ای دریافت کرده اند. اتحادیه جهانی کشتی 

نیز به دلیل تنش سیاسی دو کشور با این موضوع موافقت کرده است. طبق 
قانون اتحادیه جهانی اگر تیمی در مســابقه گزینشی قاره ای غیبت داشته 
باشد، نمی تواند در مسابقه گزینشی نهایی که جهانی است نیز شرکت کند. 
این همان قانونی است که در خصوص غیبت تیم ها در مسابقات قهرمانی 
قاره هــا نیز وجود دارد و اگر تیمی در رده  های ســنی نوجوانان، جوانان و 
بزرگســالان با ترکیب کامل به قهرمانی قــاره نرود، با همان تعداد نفرات 

مجوز شرکت در مسابقات جهانی را هم دریافت خواهد کرد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

ســرمربی نفت وگاز گچســاران ابراز امیدواری کرد که تیمش 
بتواند فردا از فرصت به وجود آمده اســتفاده کند و نمایش خوبی 

برابر سرخ پوشان پایتخت داشته باشد.
نفت وگاز گچســاران در جــدول لیگ آزادگان در رتبه ششــم 
حضــور دارد و حالا نفتی ها با هدایت پیروز قربانی باید در مرحله 
یک شانزدهم نهایی به میدان بروند و طبق قرعه کشی انجام شده 
و برنامه ریزی سازمان لیگ، شاگردان قربانی باید فردا )دوشنبه( 
به میزبانی ورزشــگاه آزادی تهران برابر پرســپولیس صف آرایی 
کنند و با توجه به رویارویی با مدافع عنوان قهرمانی، زردپوشــان 
کار ســختی برای خلق شگفتی و رســیدن به جمع 16 تیم برتر 

جام حذفی دارند.
پیروز قربانی مدافع ســابق اســتقلال که در کسوت سرمربی 
نفت وگاز گچســاران فعالیت می کند، ظهر امروز )یکشــنبه( در 
ســالن روابط عمومی سازمان لیگ حضور پیدا کرد و به سوالات 
خبرنگاران درباره رویارویی با پرســپولیس پاســخ داد. همچنین 
قربانی در بخشــی از صحبت هایش، نســبت به عدم حضور در 
تیم های بزرگ از جمله اســتقلال در قامت مربی واکنش نشان 
داد و با بازخوانی خاطره حضورش در کادرفنی اســتقلال، نسبت 
به چرایی عدم همکاری با آندره آ استراماچونی توضیحاتی را ارائه 

داد.
قربانی درباره انگیزه هایش تیمش برای رویارویی با پرسپولیس 
گفت: »برای ما به عنوان یک تیم لیگ یکی که تازه به لیگ یک 
هم صعود کردیم و یک تیم شهرستانی هستیم، بهترین فرصت 
است برای بازیکنان و مجموعه باشگاه که از این عرصه استفاده 
کنند و جلوی تیم خوب پرســپولیس خودشــان را نشان دهند. 

ما بیشــتر در جام حذفی شــرکت کردیم که روحیه مبارزه طلبی 
را بــه تیم مان تزریق کنیم. ما دو بازی گذشــته پرســپولیس را 
آنالیز کردیم. پرســپولیس همیشه تیم خوبی است و امیدوارم که 

بچه های ما از این فرصت برای آینده خود استفاده کنند«.
سرمربی نفت وگاز گچساران در پاســخ به سوالی درباره سابقه 
فعالیت او در تیم اســتقلال و حساســیت ایجاد شــده پیرامون 
رویارویــی او با سرخ پوشــان پایتخت گفت: »طبیعتاً یکســری 

حساســیت های اینطوری ایجاد می شود. تفاوت دو تیم به لحاظ 
قدرت و فنی فاصله خیلی زیاد است. ما تیم خوبی هستیم و یک 
تیم باشخصیت. امیدواریم که بازیکنان ما فردا خودشان را نشان 

دهند و به فوتبال ایران عرضه کنند«.
پیــروز قربانــی در واکنش بــه اینکه آیــا دوران فعالیت او در 
نفــت وگاز هم کوتاه خواهد بود یا او در تیم نفت ماندنی اســت، 
گفت: »من ابتدا بگویم که من انتخاب نکردم و انتخاب شــدم. 

دو دســته مربی داریم، یک دســته مربیانی هستند که انتخاب 
می کنند، ولی من در دســته انتخاب شــدن هستم. آن دسته از 
مربیان که انتخاب می کنند هم دو گروه هستند یکسری مربیان 
هستند که به لحاظ فنی آنقدر قوی هستند که خودشان انتخاب 
می کنند که فکر می کنم در ایران دو یا ســه مربی با این شرایط 
داریم. گــروه دوم مربیان هم انتخاب می کنند چون خیلی روابط 
دارند. این رقابت عادلانه نیســت که یک مربی یک تیم دارد و 
با توجه به روابطی که دارد، ولی حواســش هم به سه تیم دیگر 

هست و باعث می شود که این چرخه معیوب شود«.
قربانی با اشاره به چرخه انتخاب سرمربی در ایران گفت: »شاید 
بی عرضگی من و امثال من اســت، البته من این بی عرضگی را 
دوست دارم و اگر فرصت شد خودمان را بالا می کشیم و اگر هم 
نشــد که عیب ندارد و برای دوستان آرزوی موفقیت می کنیم تا 
چرخه معیوب ادامــه پیدا کند. فرق آدم ها به لحاظ فنی و روابط 
مشــخص است. من همه دوســتان را نمی گویم، با اغماض سه 
چهار نفر براساس شایســتگی جابه جا می شوند ولی بقیه را همه 
بهتر از من می دانند و متأســفانه باعث می شــود که این رقابت 

ناسالم باشد«.
استراماچونی اصلا مربی ایرانی نمی خواست و من هم رفتم

ســرمربی نفت وگاز گچســاران در واکنش به سوالی که آیا اگر 
انتخاب های بهتری می داشت، می توانست هدایت استقلال را هم 
در اختیــار بگیرد، گفت: »من قبول دارم که در بعضی از زمان ها 
تصمیمات درستی نگرفتم، شاید در زمان بازی کردن در استقلال 
می توانســتم بمانم و فوتبالم را در این تیم تمام کنم. شاید اگر به 
عقب برگردیم تصمیمات بهتــری می گیرم. در دوران مربیگری 

داســتان به طور دیگری بیان شد، برای مثال استراماچونی اصلا 
مربی ایرانی نمی خواســت و من هم برای حفظ شخصیت خودم 
و جایگاه مربی ایرانی همان شب انصراف دادم و غیر از این چیز 

دیگری نبود«.
پیروز قربانی در پاسخ به سوالی درباره اینکه آیا نگران دیدار فردای 
تیمش مقابل پرسپولیس است یا خیر، گفت: »نگران نیستیم، شاید 
در ســال های گذشته تیم نفت در جام حذفی شرکت نمی کرد، ولی 
مــا از روز اول تأکید کردیم که در جام حذفی شــرکت می کنیم تا 
بازیکنان مان بتوانند خودشان را به فوتبال ایران معرفی کنند و برای 
من هم می تواند بازی با پرسپولیس یک محک خوب باشد و امیدوارم 

بتوانیم از این فرصت استفاده کنیم«.
کارخانه بازیکن سازی ما چندین سال است که یک بازیکن 

تاپ را تولید نکرده است
قربانی دربــاره عدم توجه به بازیکنان جــوان در فوتبال ایران 
گفت: »به نظر من این مســئله از ریشه غلط است. ما نمی توانیم 
به زور بازیکن درست کنیم. بازیکن جوان اگر خوب باشد حقش 
را می گیــرد. اینکه بگوییم و باشــگاه ها را به زور ملزم کنیم که 
بازیکن جوان اســتفاده کند، جوانی که مایه این را ندارد که جای 
بازیکن 36 ســاله را بگیرد، آن جوان آینده ندارد. ما هیچ نظارتی 
روی تیم های پایه نداریم و کارخانه بازیکن سازی ما چندین سال 
اســت که یک بازیکن تاپ را تولید نکرده اســت. در لیگ برتر 
هم یکســری قوانین می گذاریم که یک باشگاه موظف است که 
از بازیکن جوان اســتفاده کند در صورتــی که آن بازیکن جوان 
شایســتگی ندارد و این موضوع باعث می شود کیفیت فوتبال ما 

پایین بیاید«.

تجربیات خوبی از همکاری با شیرآقایی و منصوریان داریم

صدیقی: برای بهبود عملکرد تیم های 
ملی ساندا نیاز به تغییرات بود

رئیس فدراسیون ووشــو گفت: احساس کردیم برای بهبود 
عملکرد تیم های ملی ساندای آقایان و بانوان نیاز به تغییرات 

در کادر فنی داریم.
امیر صدیقی درباره اعمال تغییــرات در کادر فنی تیم های 
ملی ووشو اظهار داشت: روز شنبه اعضای کادر فنی تیم های 
ملی بزرگســالان ووشو در بخش ســاندا و تالو و همینطور 
جوانان و گروه های سنی فدراسیون مشخص شدند. همانطور 
که می دانیــد اردوهای تیم ملی از 14 اســفند ماه در محل 
آکادمی ووشو برای حضور در مسابقات بین المللی و انتخابی 

جام جهانی آغاز خواهد شد.
وی در ادامــه تصریح کرد: مســابقات انتخابی جام جهانی 
هفته اول اردیبهشت ماه در چین برگزار خواهد شد و ما آنجا 
یک اردوی مشــترک با چینی ها خواهیم داشت. تیم جوانان 
نیز خود را برای حضور در مســابقات قهرمانی جهان که آبان 
و آذر ماه سال آینده برگزار خواهد شد، آماده خواهد کرد. تیم 
ملی بزرگسالان سال آینده رویداد قهرمانی آسیا را نیز خواهد 
داشت که شهریور ماه در ماکائو برگزار خواهد شد. به همین 
خاطر لازم بود که کادر فنی تیم های ملی را مشخص کنیم و 
به همین خاطر ضمن تشکر از تلاش های اعضای کادر فنی 

گذشته، اعضای کادر فنی جدید معرفی شدند.
رئیس فدراسیون ووشو در پاسخ به این سؤال که عدم تمدید 
قرارداد ســرمربیان تیم های ملی به معنــی عدم رضایت از 
عملکرد آنها بوده اســت، خاطر نشان کرد: باید اینطور بگویم 
که احســاس کردیم برای بهبود فعالیت هــا نیاز به تغییرات 
اســت. ووشــو امروز نیاز دارد پرقدرت در میادین بین المللی 
ظاهر شــود و انتظار هم از فدراسیون همین است. کادر فنی 
بانوان مدت طولانی تغییراتی نداشــت و در بخش مردان نیز 
بعد از بازی های آســیایی، احساس شد باید تغییراتی صورت 
بگیرد، در نهایت هم تصمیم بر این شد که تغییراتی در کادر 

فنی تیم ها صورت بگیرد.
صدیقی راجع به انتخاب علی شــیرآقایی به تســنیم گفت: 
شــیرآقایی تجربه موفقی در رده  جوانان داشــت و تیم او در 
مسابقات قهرمانی جهان اندونزی به مقام قهرمانی رسید و در 
ماکائو نیز عملکرد خوبی داشــت. حضور او به عنوان مربی در 
تیم ملی هم مؤثر بود. ضمن اینکه شیرآقایی تیم دانشگاه آزاد 
را پنج سال متوالی قهرمان لیگ کرده است و این موضوع از 
نگاه فدراسیون دور نماند. بخشی از بهترین ملی پوشان نیز در 
این تیم حضور دارند و رابطه خوب کادر فنی و ورزشــکاران 

مزید بر علت شد تا از ظرفیت او استفاده کنیم. 
وی درباره جوانــی همکارانی شــیرآقایی در کادر فنی نیز 
یادآور شــد: در روزهای آینده قرار اســت بیستمین سالگرد 
تأسیس فدراسیون را جشن بگیریم. ووشو رشته جوانی است 
و مربیان ما هم طبیعتاً جوان هســتند، امــا تجربیات خوبی 
دارند. شــیرآقایی ســال ها با مربیان مختلــف در کادر فنی 
تیم های ملی کار کرده و این اتفاق خوبی اســت که با وجود 
جوانی، تجربه زیادی دارد. خیلی خوب اســت که با توجه به 
تمرینات سخت ووشو، مربیان این توانمندی را داشته باشند 
تا فنون را با ورزشکاران مرور کنند. نشاط و جوانی مربیان ما 

یک مزیت است تا یک نقطه مورد سؤال.
رئیس فدراســیون ووشو همچنین در مورد انتخاب منصوریان 
به عنوان ســرمربی تیم ملی ســاندای بانوان اظهار کرد: الهه 
منصوریان یکی از فنی ترین ورزشــکاران و قهرمانان ما بود و 
سالیان سال در میادین بسیار بزرگ افتخارآفرینی کرد. منصوریان 
تجربه خوبی از کار با مربیان مختلف به خصوص مربیان چینی 
دارد. تجربه منصوریان ارزشمند است و باتوجه به تجربه میادین 
مختلف می تواند کمک جدی به تیم ملی بکند. صدیقی در پایان 
خاطرنشــان کرد: ما یک تیم جنگجو و مبارز می خواهیم که 
بتواند بر حریفان قدرتمند که غالباً رقبای آســیایی شــرقی 
هستند، غلبه کند. منصوریان سابقه مربیگری سپاهان در رده 
باشگاهی را نیز دارد و آنجا هم خوب کار کرد و امسال برای 
چندمین دوره متوالی توانســت این تیــم را قهرمان کند. از 
طرفی فدراسیون تجربه خوبی از همکاری با ایشان به عنوان 
مربی در تیم جوانان داشت و تیم ملی نیز نتیجه خوبی گرفت. 
بعد از خداحافظی منصوریان از میادین ورزشی فرصت خوبی 

شد تا از طرفیت ایشان در تیم های ملی استفاده کنیم.

واکنش قربانی به دوئل با پرسپولیس؛ 

فقط می خواهیم خودمان را محک بزنیم

مدیرکل نظارت بر امور شرکت های تأمین اجتماعی واگذاری باشگاه پرسپولیس به این 
ســازمان را غیرقانونی خواند و گفت که فارغ از این موضوع چنین انتقالی از چاله به چاه 
افتادن است.  جمشید مهرابی مدیرکل نظارت بر امور شرکت های تأمین اجتماعی گفت: 
ما مالک 56 درصد ســهام ذوب آهن اصفهان هستیم و اکنون مالکیت این باشگاه را در 
اختیار داریم. وی ادامه داد: ماده L3 مقررات صدور مجوز حرفه ای کنفدراسیون فوتبال 
آسیا امکان ارائه مجوز حرفه ای برای مالکیت مستقیم یا غیرمستقیم بیش از یک باشگاه 
را نمی دهد. در واقع اساســأ از ریشه مشکل داریم که بخواهیم مالکیت پرسپولیس را در 
اختیار بگیریم و بار دیگر بحث مالکیت مشــترک پرسپولیس پیش می آید و مشکل این 
باشگاه را حل نخواهد کرد. مهرابی تصریح کرد: نکته بعدی این است که سازمان تأمین 
اجتماعی به 47 میلیون بیمه شــده تعلق دارد و حق بیمه ای را که دریافت می کند، باید 
به جایی ببرد که ســوددهی بالاتری داشته باشــد. همه می دانیم باشگاهداری در ایران 
خیلی بازده بالایی ندارد و اگر هم داشــته باشد حوزه های دیگری هستند که می توانند 
سوددهی بیشتری داشته باشــند که ما بتوانیم حقوق ماهیانه بازنشسته ها و کارگران را 
پرداخــت کنیم. مدیرکل نظارت بر امور شــرکت های تأمین اجتماعی با یادآوری اینکه 
»نگرانی هــای جــدی در این زمینه وجود دارد.«،  افزود: مصوبــه ای را از هیئت مدیره 
سازمان تأمین اجتماعی داریم که رسماً اعلام کرده است به چهار دلیل در اختیار گرفتن 

مالکیت پرسپولیس به صلاح و صرفه نیست.

رضا اسدی در چند هفته اخیر نتوانسته عملکرد درخشان خود در 
هفته های ابتدایی را تکرار کند.

ســپاهان یکی از تیم هایی بود که در فصــل تقل وانتقالات 
پرقدرت ظاهر شــد و با جذب بازیکنــان مطرح خود را آماده 
با درخشــش خریدهای  قهرمانی کرد. زردپوشــان اصفهانی 
جدیدشــان شــروع خوبی هم در لیگ برتر داشتند ولی پس 
از حواشــی مربوط به کسر و بازگشت 4 امتیاز و محرومیت 6 
بازیکن حالا چند هفته ای اســت که در کســب پیروزی ناکام 
مانده اند. رضا اســدی یکی از خریدهای جدید سپاهان بود که 
فصل را درخشان آغاز کرد ولی او هم مانند تیمش این روزها 
اصلا شــرایط خوبی ندارد و نتوانسته گلزنی های ابتدای فصل 

را تکرار کند.
شروع فوق العاده و رویای آقای گلی!

رضا اســدی یکی از بازیکنان خبرســاز فصل نقل وانتقالات 
بود که مشــتریان زیادی داشت. او در نهایت تصمیم گرفت با 
جدایی از تراکتور به تیمی برگردد که فوتبالش را از آنجا آغاز 
کرده بود. اســدی شروع بســیار خوبی هم در ترکیب سپاهان 
داشت و با گلزنی های متوالی توانست نام خودش را به عنوان 

یکی از مدعیان کســب عنوان آقای گلی هم مطرح کند.
اسدی با نمایش های بسیار خوبی که زیر نظر مورایس داشت به 
تیم ملی هم دعوت شــد و یکی از نفرات ایران در جام ملت های 
آســیا بود. با این حال روزهای خوش اســدی در اصفهان دوام 
زیادی نداشــته و او همزمان با افت ســپاهان، مدتی است که با 

ستاره گلزن ابتدای فصل فاصله زیادی دارد.

آمار ضعیف پس از درخشش مقابل پرسپولیس
رضا اســدی امســال مقابل هر 3 تیم مدعی لیــگ برتر یعنی 
اســتقلال، پرســپولیس و تراکتور موفق به گلزنی شده و از این 
حیث آمار جالبی دارد. او در بازی با پرسپولیس با یک ضربه آزاد 
زیبا دروازه این تیم را باز کرد و زمینه ســاز برد بزرگ تیمش شد. 
افت اســدی دقیقا پس از همان مسابقه با پرسپولیس آغاز شد و 
او از آن زمان نتوانسته مانند گذشته در ترکیب سپاهان بدرخشد.
ســتاره گلزن سپاهان امسال در 11 بازی ابتدایی خود برای این 
تیم 9 گل به ثمر رساند و از بازی با پرسپولیس هم در 11 بازی 
به میدان رفته که تنها 2 گل به ثمر رســانده تا افتش بیشــتر از 
گذشته به چشم بیاید. البته اسدی همچنان با 8 گل زده در لیگ 
برتر پس از شــهریار مغانلو در مکان دوم جدول گلزنان قرار دارد 

و از شانس خوبی برای آقای گلی برخوردار است.

مربی استقلال در نشست خبری پیش از دیدار با مس رفسنجان 
در مرحله یک شــانزدهم نهایی جام حذفی نسبت به برنامه ریزی 

سازمان لیگ اعتراض کرد.
 استقلال بعد از برد حساس و روحیه بخش مقابل سپاهان اصفهان 
و تثبیت جایگاهش در صدر جدول لیگ بیست وسوم، حالا خود برای 
انجام اولین مســابقه در فصل جدید رقابت هــای جام حذفی آماده 
می کند؛ جایی که شاگردان جواد نکونام باید فردا )دوشنبه( از ساعت 
17 به میزبانی ورزشگاه شهدای صنعت مس در رفسنجان به مصاف 
نارنجی پوشان بروند و کار سختی برای رسیدن به جمع 16 تیم برتر 

برابر تیم متحول شده مس رفسنجان با هدایت محرم نویدکیا دارند.
جواد نکونام در ادامه سیاست سکوت خود، بازهم در نشست خبری 
حضور پیدا نکرد و در غیاب او، محمد نوازی مربی آبی پوشان پایتخت 
در نشســت خبری پیش از دیدار با مس رفسنجان حضور پیدا کرد 
و به ســوالات خبرنگاران درباره دیدار با حریف رفســنجانی پاسخ 
داد. نوازی در صحبت هایش ضمن اشــاره به آمادگی فنی بازیکنان 
اســتقلال، گریزی هم به برنامه ریزی انجام شده از سوی سازمان 
لیگ و فشردگی مسابقات استقلال زد و در این باره گلایه های خود 

را مطرح نمود.
مربی تیم استقلال در آغاز صحبت هایش درباره رویارویی با مس 
رفسنجان گفت: »همیشه و در همه جای دنیا بازی جام حذفی سخت 
بوده اســت. حالا در هر سطحی و در هر تیمی باشید، فکر می کنم 
که شرایطش متفاوت است. ما با مس رفسنجان بازی داریم که تیم 
بزرگ و سخت کوشی اســت. الان هم سرمربی آن ها عوض شده، 
شرابط تیمی و روندشان پیشرفت کرده است. ما مانند تمام بازی های 

لیگ، بازی به بازی جلو آمده ایم و به جام حذفی رسیده ایم. یک بازی 
سخت در پیش داریم. با برنامه ریزی هایی که آقای نکونام برای بازی 
با مس داشتند، انشالله اهدافی که آقا جواد داشتند را بتوانیم در زمین 

پیاده کنیم و دست پر به تهران برگردیم«.
نوازی درباره غایبان استقلال برابر مس گفت: »مشکل خاصی 
نداریم. فکــر می کنم تنها بازیکن محروم مــان زبیر نیک نفس 
اســت. شرایط خوبی داریم و فقط مشکل، فشردگی زیاد بازی ها 
اســت. قبل از این دیدار، دو بازی پشــت سر هم انجام دادیم و 
دو بازی سخت دیگری پیش رو داریم. برای داربی شرایط خیلی 
ســختی داریم. امیدوارم که مسئولین برگزارکننده لیگ مقداری 
شــرایط همه تیم ها را یکسان در نظر بگیرند و عدالت برای همه 
رعایت شود. اگر این شرایط درست شود، مشکل خاصی نداریم. 

امیدوارم بازی خوبی انجام شود و به هدفی که داریم برسیم«.

مس رفسنجان و استقلال باید یکی از حساس ترین دیدارهای دور یک شانزدهم نهایی 
جــام حذفی را برگزار کنند و این یعنــی بازهم محرم نویدکیا باید برابر آبی پوشــان و 
جواد نکونام قرار بگیرد. تیم های مس رفســنجان و استقلال تهران در چارچوب مرحله 
یک شــانزدهم نهایی رقابت های جام حذفی به مصاف یکدیگــر خواهند رفت. نماینده 
استان کرمان از ابتدای نیم فصل دوم با هدایت محرم نویدکیا اوج گرفته و طی سه بازی 
رســمی، پنج امتیاز به دســت آورد؛ به هیچ تیمی نباخت و گلی دریافت نکرد. در سوی 
دیگر ماجرا نیز آبی پوشــان پایتخت در قامت صدرنشین لیگ تا پایان هفته هجدهم، در 
نیم فصل دوم هفت امتیاز اندوخته داشته اند و وضعیت مساعدی دارند و همین مساله بر 
حساسیت های بازی پیش رو خواهد افزود. محرم نویدکیا و جواد نکونام قرار است برای 
ششمین بار به عنوان 2ســرمربی به مصاف یکدیگر بروند. نتیجه پنج رویارویی پیشین 
یک برد برای هر یک و ســه تساوی بوده است. هر پنج دوئل پیشین در شرایطی انجام 
شد که نویدکیا سرمربی سپاهان بود و نکونام، سکان هدایت فولاد را در دست داشت. 2 
تقابل لیگ بیستم با نتیجه مساوی به اتمام رسید و در لیگ بیست ویکم ابتدا این محرم 
بود که در اصفهان با نتیجه 2 بر یک تیم اهوازی را شکست داد اما در مسابقه برگشت 
سرخ پوشــان با نتیجه 3 بر صفر از ســد طلایی پوشان گذشــت. محرم و جواد در سال 
1399 و در دور یک چهارم نهایی جام حذفی مقابل یکدیگر صف آرایی داشــتند که تیم 
خوزســتانی موفق شد در ضربات پنالتی از سد حریف خود بگذرد. فولاد در همان فصل 
موفق شد با عبور از سد استقلال در ضیافت پنالتی ها به مقام قهرمانی دست پیدا کند.

تعداد قابل توجهی از ســرمربیان سرشــناس فوتبال ایران در حال حاضر تیم ندارند و همین 
مســاله باعث شــده تا آن ها تبدیل به آلترناتیوهای مهمی برای سرمربیان شاغل شوند. هفت 
تیــم از 16 تیم حاضر در بیست وســومین دوره لیگ برتر حداقل یک بــار تا به اینجای فصل 
سرمربیان خود را تغییر داده اند و با حساس تر شدن مسابقات ممکن است بازهم شاهد به وجود 
آمدن فعل وانفعالاتی روی نیمکت ها باشــیم. نکته جالب توجه این است که تعداد قابل توجهی 
از ســرمربیان شناخته شده  در حال حاضر بدون تیم هســتند و هرکدام از آن ها می توانند حکم 
یک آلترناتیو را داشــته باشند.شهریار فوتبال ایران پس از ترک سایپا در سال 1398، دیگر در 
هیچ تیمی حضور نداشــته است. او در آخرین گفت وگوی خود با فوتبال 360، اشاره داشت که 
منعی برای کار ندارد و حتی پیشنهادی از سوی پرسپولیس برای جانشینی یحیی گل محمدی 
داشته اما خودش حاضر به پذیرفتن این پیشنهاد نشده است. به نظر می رسد علی دایی پس از 
مدت ها می تواند دوباره به عنوان سرمربی در لیگ برتر فعالیت داشته باشد. باید دید این اتفاق 
چه زمانی رخ می دهد. دومین مقطع حضور یحیی گل محمدی در پرســپولیس از اواسط لیگ 
نوزدهم آغاز شد و تا اواسط لیگ بیست وسوم ادامه پیدا کرد. شنیده می شد او برای پیوستن به 
فولاد با مسئولان این باشــگاه توافق کرده بود اما به طرز عجیبی در لحظات پایانی همه چیز 
خراب شــد و اوضاع به گونه ای پیش رفت که مدافع اســبق تیم ملی حداقل تا پایان فصل به 
تیمی ملحق نشود. بدون شک یحیی یک گزینه جدی برای باشگاه های صدر جدولی ای است 

که شرایط خوبی را پشت سر نمی گذارند.

واگذاری باشگاه پرسپولیس به ما از 
چاله به چاه افتادن است

گلایهنوازیازمسئولانسازمانلیگپایانماهعسلدراصفهان!

کمی به سمت جواد، 
کمی به سمت محرم

نگاهی به آخرین وضعیت سرمربیان 
بدون تیم فوتبال ایران

سازمان تأمین اجتماعی: 

لطفاًشرایطرابرایهمهتیمهایکساندرنظربگیرید؛افترضااسدیپسازسوپرگلمقابلپرسپولیس؛

 چه آلترناتیوهای جذابی!ماجرای نویدکیا، نکونام و استقلال؛ 


